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ΠΑΣΟΚ 

ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

                                                                 

Αθήνα, 6 Μαρτίου 2024 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

 

 

ΠΡΟΣ: Τoν Υπουργό Υγείας 

 

 

 

ΘΕΜΑ: «Παραίτηση ενός εκ των δυο ιατρών στην Παιδοψυχιατρική του ΠΑΓΝΗ» 

 

Κύριε Υπουργέ,  

 

 

Με την από 17/1/2024 επίκαρη ερώτησή μου σας γνωστοποίησα, όπως και ο ίδιος δηλώσατε κατά τη συζήτησή 

της, πλήρως και αληθώς, τις ιδιαίτερες παθογένειες του τομέα της Δημόσιας Υγείας της Κρήτης, που πάσχει 

πραγματικά έχοντας να αντιμετωπίσει προβλήματα τόσο υποστελέχωσης, όσο και υποδομών που δεν 

καλύπτουν τις ανάγκες της τοπικής κοινωνίας και των κατοίκων, ούτε στις βασικές ειδικότητες. 

 

Δυστυχώς, σχεδόν 2 μήνες μετά, τα όσα σας απηύθυνα αποτέλεσαν οιωνούς  ειδήσεων που κανείς δεν θέλει 

ούτε για αστείο να μαθαίνει. 

Ένας εκ των δυο ιατρών της Παιδοψυχιατρικής του ΠΑΓΝΗ παραιτήθηκε, με αποτέλεσμα η δημόσια υγεία του 

νησιού, ιδίως των παιδιών αυτού να τίθεται σε απόλυτο κίνδυνο.  

Η Παιδοψυχιατρική Κλινική του ΠΑΓΝΗ από το Σεπτέμβριο του 2022, δηλαδή σχεδόν ένα χρόνο τώρα, έχει 

μείνει με 2 μόνο γιατρούς οι οποίοι κάνουν από 15 εφημερίες ο καθένας, 6 από τις οποίες δεν τις πληρώνονται 

ποτέ. 

Η μη προκήρυξη καμίας θέσης παιδοψυχιάτρου στις λιγοστές έστω θέσεις που προκηρύχθηκαν, είναι 

αυτονόητο ότι οδήγησε στην ως άνω απόφαση του ιατρού, που είχε υπερβεί εαυτόν, όπως και άλλοι, αφού με 

την πολιτική της Κυβέρνησης το επάγγελμα του ιατρού στο Δημόσιο Νοσοκομείο  θεωρείται «πέραν του 

ωραρίου μη αμειβόμενη παροχή», δηλαδή εθελοντική εργασία! 

Με τον τρόπο αυτό όμως, δεν φαίνεται να υπάρχει δυνατότητα συνέχισης της λειτουργίας της κλινικής. 

Η Παιδοψυχιατρική κλινική και ο εφημερεύων παιδοψυχίατρος του ΠΑΓΝΗ εξυπηρετεί οικογένειες από όλους 

τους νομούς της Κρήτης ενώ συχνά είναι τα περιστατικά που προσέρχονται από νησιά του Αιγαίου, καθώς 

υπάρχει παντελής έλλειψη Παιδοψυχιατρικών υπηρεσιών, τόσο στις Κυκλάδες, όσο και στα Δωδεκάνησα.  

Όλα αυτά, τονίζοντας και πάλι ότι η Παιδοψυχιατρική του ΠΑΓΝΗ λειτουργεί μόνον ως Κέντρο Ημέρας, 

δηλαδή δεν μπορεί να εξυπηρετήσει νοσηλείες ασθενών, παράλληλα δε, είναι πρακτικά αδύνατον να 

εξυπηρετηθούν και τα παιδιά της Κρήτης σε άλλες κλινικές, αφού η προσπάθειες αποβαίνουν συχνά άκαρπες 

ακόμα και για Κλινικές της Αθήνας, που απέχει πολλά χιλιόμετρα μακριά. 

Επανέρχομαι με την παρούσα σε όσα δεν ελήφθησαν σοβαρά υπόψη, τονίζοντας ότι  η παρούσα κατάσταση 

είναι καταστροφική και αβέβαιη. 

 

Για τους λόγους αυτούς, 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

3633

Ημερομ. Κατάθεσης:

6/3/2024
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Ερωτάσθε κ. Υπουργέ : 

  

1. Θα προχωρήσετε και με ποιο χρονοδιάγραμμα στην πλήρη στελέχωση του τμήματος παιδοψυχιατρικής 

του ΠΑΓΝΗ, με άμεσδη προκήρυξη θέσεων ιατρών;  

2. Θα αναλάβετε τη νομοθετική πρωτοβουλία με τους συναρμόδιους Υπουργούς για την πληρωμή των 

πραγματικών ωρών εργασίας των ιατρών του Ε.Σ.Υ, γεγονός που θα καταστήσει το Δημόσιο 

Νοσοκομείο ένα άριστο εργασιακό περιβάλλον για τον Έλληνα Ιατρό; 

 

 

Η Βουλευτής 

 

Ελένη Βατσινά 

 

                                                               




